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Přítomni: Ing. Karel Tetur, Lenka Kadlecová, Walburga Mikešová, Mgr. Jiří Hájek, Ing. Josef Macke, 

Karla Maříková 

Nepřítomen: Mgr. Lukáš Lerch 

Hosté: Mgr. Miluše Kobesová, Mgr. Lucie Kubešová, Mgr. Lubomír Zeman 

Zapsala: Zuzana Železná  

 

Program: 

 

1. Kontrola plnění usnesení  

2. Nové návrhy k projednání 

3. Diskuze – různé 

4. Závěr 

 

V úvodu jednání byl schválen program jednání (jednomyslně) a účast hostů na jednání komise.  

 

Hlasování přítomných členů: 

Pro: 6      Proti: 0    Zdržel: 0 

 

1. Kontrola plnění usnesení  

Usn. č. 1/22 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova pokračovat v rekonstrukci drobných 

památek a starých hrobů na městském hřbitově.  

 

Ing. Macke navrhl v roce 2022 další památky, které by mohly být zrekonstruovány: socha „Tančící děti“ 

pod centrem technického vzdělávání, Boží muka ve Kfelích, sokl v Moříčově po Božích mukách, dále 

zbytky městské zdi (opevnění) nacházející se na pozemku města – oprava zadní části zdi bude muset 

být konzultována s majitelem sousedního pozemku. Část opevnění vedle Věže velkého muže je na 

pozemku soukromého majitele (Ladislav Jíra). Dle sdělení OMIS je současná situace ohledně 

rekonstrukce malých památek následující:  

1) Oprava pomníku „Tančící děti“  

– dopracovává se projekt úpravy okolí 

2) S opravou starých hradeb se v tomto roce počítá. Většina není na pozemcích města (pouze parcela č. 

117/1). Odbor navrhuje dvě možnosti – majitelé pozemků darují část městu nebo město poskytne 

příspěvek na opravu. 

– OMIS nemá stále od OMM žádný výstup, stav trvá 

 

K rekonstrukci městských hradeb komise přijala k tomuto původnímu usnesení 2 nová usnesení: 

 

Usn. č. 1/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova závazně prověřit geometrickým zaměřením, zda 

se staré městské hradby nacházejí na parcele č. 117/1.  

– OMIS nemá stále od OMM žádný výstup, stav trvá 
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Usn. č. 5/23  

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova zajistit opravu hradeb na území města Ostrova. 

Toto usnesení vzala RM na vědomí, dle sdělení paní Špičkové se s touto opravou počítá. Dle vyjádření 

pana Klucha až po ujasnění majetkových vztahů. 

3) Byla provedena revize Mariánského sloupu na Starém nám. a kašen – kašny opraveny, oprava 

Mariánského sloupu poptána. Ukončení opravy se předpokládá do 30. 6. 2024. Nyní se sloup se začíná 

opravovat. 

 

Ing. Macke upozornil na to, že by se měl dokončit úklid okolo zrekonstruovaného křížku ve 

Kfelích. Navrhl také rekonstrukci dalšího kříže u silnice na Jáchymov nacházejícího se na pozemku 

města – viz příloha, komise doporučuje rekonstrukci. Bude předloženo panu Kluchovi z OMIS. 

 

4) Oprava starých hrobů: 

 

K tomuto tématu komise přijala usnesení: 

 

Usn. č. 19/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova opravit hroby v havarijním stavu (otevřený hrob) 

a vytipovat historicky cenné hroby k opravě a bezcenné hroby k novému pronájmu. 

Odbor městských investic a správy – paní Špičková – obdržela seznam vytipovaných historických hrobů, 

který vypracoval Ing. Macke. Karel Ille rovněž obdržel seznam hrobů od Ing. Mackeho. 

 

Komise přijala k tomuto tématu nové usnesení: 

 

Usn. č. 23/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM uložit odboru městských investic a správy přípravu 

návrhu řešení opravy starých hrobů na městském hřbitově. 

Ing. Macke vytipoval hroby, které by měly být opraveny v tomto roce, jsou nejblíže hlavních cest a v 

prostoru před vstupem do kostela: 1) Ignaz Eduard Berndt,, 2) Anton Schindler, případě 3) Elisabeth 

Rohrer a Katharina Satler. Vzhledem k tomu, že odbor nemá v současné době dostatek finančních 

prostředků, přijala komise toto usnesení: 

Usn. č. 1/24 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova navýšit rozpočet na opravu městského 

hřbitova o částku 100 000 Kč z důvodu nutnosti opravy historických hrobů. 

RM přijala dne 30.01.2024 usnesení č. 90/2024: 

RM ukládá OMIS připravit RO a zjistit opravu hrobů a náhrobků Kulturní a propagační komisí 

vytipovaných na městském hřbitově. 
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Dle sdělení referenta OMIS p. Illeho zatím neobdržel žádnou cenovou nabídku na opravu 

vytipovaných hrobů. Rovněž nemá informaci, odkud mohou být prostředky ve výši 100 tis. Kč 

převedeny.   

Usn. č. 3/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova navázat kontakt s vedením Konfederace 

politických vězňů za účelem pravidelného zpřístupnění památky.   

Prázdninový provoz (prohlídky) Rudé věže smrti zajišťoval v roce 2023 Ing. Lubomír Modrovič, 

jednatel pobočky Konfederace politických vězňů ČR v Karlových Varech. Po vyřešení 

majetkoprávních vztahů bude jednáno případné další spolupráci ze strany města Ostrov. Informace 

vedoucí OKPCR: V současné době probíhá řada soudních sporů o vlastnictví budovy. Do vyjasnění 

těchto sporů není možné s majetkem nijak nakládat. Ministerstvo kultury má vinkulováno cca 40 mil. 

Kč na vybudování důstojného památníku. Podmínkou této investice je, že RVS bude v majetku státu. 

Toto vyřeší soud. A buď se o to bude starat Národní památkový ústav, nebo tím pověří nějakou z 

organizací. Jedním  z řešení  je založení zapsaného spolku, který by založily instituce Konfederace, 

Kraj a město Ostrov a tuto památku by spravovaly společně. 

 

Usn. č. 4/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova zajistit výřez náletových dřevin u 

rozhledny Moříčov a rovněž instalaci turistického značení. 

Fotografii s poškozenou informační cedulí zaslala asistentka komise referentce OMIS paní Holé, 26.03. 

byla odeslána objednávka na výměnu cedulí u vodojemu v Moříčově. 

 

Komise přijala k tomuto původnímu usnesení další usnesení: 

 

Usn. č. 8/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova zlikvidovat nálety na pozemcích města a jednat 

s vlastníkem pozemku, kde jsou ostatní dřeviny ve smyslu povolení vykácení.  

Referentka OMIS jednala s vlastníky pozemků. Vykácena pouze část – osiky, výhled na Klínovec 

zakrývají třešně (do 5 kusů), které pokáceny být nemohou. Usnesení bude vyřazeno. 

Usn. č. 15/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM realizovat další kameny zmizelých (Gertruda 

Hirsch, Richard Löwy s rodinou – celkem 5 ks) 

V roce 2024 by měl být odhalen Kámen zmizelých Gertrudě Hirsch – zahynula v koncentračním táboře 

Treblinka. Kámen objednán – zajišťuje Ing. Macke, zatím není stanoven konkrétní termín (9. nebo 10. 

11. 2024) Přesný termín ještě není znám, po jeho upřesnění bude objednáno divadelního představení 

k tomuto tématu..  

V roce 2025 další 4 Kameny zmizelých – rodina Bedřicha Zentnera, Richard Löwy. Starosta města D. 

Hanakovič poslal písemný souhlas s realizací. 
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Usn. č. 17/23 

Kulturní a propagační komise bere na vědomí předloženou koncepci expozice v kapli sv. Anny a 

doporučuje její korekci a dokončení ve spolupráci s ostrovskými historiky. K tématu bude svolána 

pracovní schůzka.  

Vedoucí klášterního areálu Ing. Jaroslava Uremovič Jůnková přednesla na 4. jednání komise v roce 

2023 prezentaci Příprava expozice Kaple sv. Anny v Posvátném okrsku v Ostrově, která byla realizována 

ve spolupráci města Ostrov, Domu kultury Ostrov a Fakulty umění a designu Univerzity Jana 

Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem. 

Výstavní libreto: Mgr. Lenka Stolárová 

Architektonická koncepce: doc. Mgr. A. Pavel Mrkus 

Koncepce grafických výstupů: MgA. Marek Fanta a MgA. Adéla Bierbaumer 

Měla by vzniknout moderní multimediální expozice zahrnující různé cílové skupiny.  Město se obrátilo 

na UJEP v Ústí nad Labem – iniciativa Mgr. Lercha. Bylo možné na studii čerpat dotaci z KK. Mgr. 

Zeman vypracoval námět na úpravu libreta s Názvem „Mauzoleum vévodů sasko-lauenburských a 

markrabat bádenských“, návrh byl připomínkován v užším realizačním týmu DK. V termínech 10.07. a  

20. 11. 2023 se v zasedací síni RM uskutečnily koordinační schůzky odborníků. Podklady pro realizaci 

vytvoří Mgr. Lubomír Zeman ve spolupráci s doc. Mrkusem a zašle řediteli DK. Vedoucí OMIS obdržela 

architektonickou koncepci od vedoucí OKPCR Dity Poledníčkové 21.02. se záměrem, aby s ní byl 

seznámen Ing. arch. Jurica, koncepce mu byla dle informací OMIS zaslána. Na jednání komise dne      

26.02.2024 bylo domluveno, že vznikne tým ve složení: Doc. Mrkus, Ing. arch. Jurica, Mgr. Zeman, kteří 

se pod vedením ředitele DK sejdou na místě. V úterý  09.04. se v kapli sv. Anny sejde Ing. Tetur s Mgr. 

Zemanem a s Ing. Mackem na řešení vnitřního prostoru rozvodů, změnu barevnosti. Ve středu 10.04. se 

uskuteční schůzka s Ing. arch. Juricou ohledně projektu vnitřního řešení rozvodů elektro (zatím 

zpracované pouze libreto), popř. omítek – do prosté omítky není možné realizovat promítání nebo 

plátno. Mgr. Zeman – navrhuje účast doc. Mrkuse, Ing. Tetur zkusí zajistit. 

Aktualizace:  

S ohledem na pokračující stavební opravy vnitřního prostoru kaple bylo nutno vyprojektovat umístění 

silových, datových kabelů a řídícího hardware pro budoucí světelnou, audio a videoprojekci. 08.04. 

byla oslovena firma HDT IMPEX Dalovice o technickou pomoc, 9. a 10.04. proběhla schůzka s firmou 

JURICA. Byl dohodnut postup projektové přípravy pro vedení silových, datových kabelů a potřebného 

PC hardware s tím, že návrh bude firmou HDT IMPEX poskytnut v termínu 19.04.2024 tak, aby dala 

realizovat stavební připravenost (trasy pro vedení kabeláže) jednak pro pokračování vnitřních 

stavebních oprav a pro následnou aplikaci světelné a promítací techniky včetně hardwaru a softwaru 

(firmwaru). S firmami HDT IMPEX a JURICA uvedené projednal Ing. Tetur s účastí Mgr. Zemana. 

 

K tomuto tématu přijala komise další usnesení: 

 

Usn. č. 20/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM zaměstnat externího projektového manažera na realizaci 

projektu expozice v kapli sv. Anny. 
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RM vzala na vědomí, nebyla vydána žádná usnesení – zatím nedořešeno. Vzhledem k tomu navrhla 

komise 26.02. 2024 následující usnesení, aby projekt začal být konečně realizován. Bylo podpořeno i 

místostarostkou města. Zatím nedořešeno. 

 

Usn. č. 3/24 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM jmenovat projektovým manažerem realizace 

expozice v kapli sv. Anny Ing. Romana Havlana. 

Ing. Havlan nepřijal návrh stát se projektovým manažerem. Usnesení bude vyřazeno. 

 

Usn. č. 18/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM uložit Domu kultury Ostrov p. o. konzultovat 

významné akce města Ostrova s vedením města, zejména co se týká termínu, programu a rozpočtu 

těchto akcí. Těmito akcemi se rozumí: Ples města Ostrova, Klášterní slavnosti, Den pro Ostrov, 

Michaelská pouť, Festival Oty Hofmana a Rozsvícení vánočního stromu. 

Dle vyjádření místostarostky Kateřiny Domalípové města bude vedoucí odboru kultury propagace a 

cestovního ruchu Dita Poledníčková přítomna při koncepci programu k těmto stěžejním akcím, které 

město finančně podporuje. Průběžně probíhá. 

 

Usn. č. 22/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM uskutečnit schůzku k hodnocení Festivalu Oty 

Hofmana za účasti ředitele festivalu Vladimíra Keblúška, ředitele DK Ostrov Ing.  Karla Tetura, 

ředitelů škol a zástupců města Ostrov.  

Hodnocení FOH bude obsaženo v závěrečné zprávě Domu kultury Ostrov za rok 2023. Výroční zpráva 

je k dispozici k nahlédnutí. Usnesení bude vyřazeno. 

 

Usn. č. 24/23  

Kulturní a propagační komise doporučuje RM realizaci rekonstrukce Loveckého zámečku, 

podání žádosti o dotaci a zároveň zařazení potřebné částky do rozpočtu roku 2024. 

Pan Pavlík – vzhledem ke špatným podmínkám uvedeným ve výběrovém řízení se nehlásí zhotovitelé, 

bylo by dobré změnit podmínky výběrového řízení. Projekt se již měnit nebude, ale bylo by i dle názoru 

Ing. Poledníčka nutné objekt zakonzervovat. Dne 26.02. bylo přijato následující usnesení: 

 

Usn. č. 4/24 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM realizovat nejnutnější konzervační práce 

k záchraně památky. S tímto návrhem přišel Mgr. Lubomír Zeman a odbor OKPCR připraví 

návrh na jednání RM 12.03. 2024. 

Momentálně se žádné záchranné práce připravovat nebudou, dle sdělení OMIS bude u objektu páska a 

cedule se zákazem vstupu. O dalším případném postupu bude komise informována. 
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Usn. č 25/23 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM nákup významné ostrovské památky – erbu Julia 

Franze Sasko-Lauenburského v hodnotě 6700 € pro výstavní účely v kapli sv. Anny. 

Mgr. Zeman navrhl nákup erbu Julia Franze vévody sasko-lauenburského na webu: 

https://antik.de/0042627756-Gesticktes-Wappen-aus-einem-Castrum-  , cena 6700 Euro – cca 165 000 

Kč. Stal by se součástí nově připravované expozice, originál by mohl být vystavován pouze omezenou 

dobu kvůli nevyhovujícím podmínkám – nízká teplota, vysoká vlhkost. Řešením by bylo vystavení erbu 

v klimatizované vitríně v sakristii kostela, tak jako další originály z klášterního areálu, prezentovat erb 

v kapli lze jinou formou, např. virtuální. 

Byl vytvořen bod na jednání RM – žádost o souhlas s nákupem a navýšením prostředků v rozpočtu 

OKPCR na položku Sbírkový fond historického majetku (nyní pouze 70 000 Kč), RM stáhla bod 

z jednání a požádala o doplnění dalších informací. Mgr. Zeman informace již doplnil, Ing. Tetur se 

informoval u starožitníka Pavla Urbana v Praze – doporučen Ottou Hofmannem ml. Dle jeho slov, nikdo 

nepotvrdí pravost, musí být smlouva, která garantuje pravost. Asistentka komise jednala s Jürgenem 

Beyreutherem, majitelem starožitnictví, který pravost ve svém mailu garantoval a také možnost vrácení. 

OKPCR připraví na další jednání RM (pravděpodobně 30.04.).  

 

Usn.č. 5/24 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM uzavřít smlouvu s prodejcem historického erbu 

s prohlášením pravosti a možností vrácení při zjištění jiné skutečnosti. Bylo doporučeno 

významným pražským starožitníkem Pavlem Urbanem (Tel.: 603 871 364) 

 

Hlasování přítomných členů: 

Pro: 6     Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Usn. č.  2/24 

Kulturní a propagační komise doporučuje RM Ostrova zavedení Obecně závazné vyhlášky o 

místním  poplatku z pobytu s cílem navýšit příjmy města. 

RM dne 30.01.2024 schválila tento záměr a přijala usnesení č. 91/2024: 

RM schvaluje zavedení OZV o místním poplatku z pobytu a ukládá OKSVS připravit OZV.                        

Bude připraveno na jednání ZM dne 24.04. OKSVS. 

 

2. Nové návrhy k projednání 

 

ČsOL oslovila starostu města se žádostí umístit vedle pamětní desky vlastencům odhalené v prostoru 

vstupu do zámku v roce 2018 tabulku na památku Ing. Václava Šrámka, který ji inicioval. Komise spíš 

doporučuje malou desku v místě bydliště, nebo na zámku instalovat pouze dočasnou tabulku  

s informacemi a životopisem pana Šrámka a uskutečnit vzpomínkový akt.  

 

https://antik.de/0042627756-Gesticktes-Wappen-aus-einem-Castrum-
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Pamětní desky na zámku (Schlikové) a Staré radnici (toskánští Habsburkové): Mgr. Kobesová: radnice 

dole (sloup) není vhodná, Mgr. Zeman vhodnější místo je vedle vchodu nahoře. Pilíř je nevhodný –  

objevuje se voda. Erb rodů by měl vystupovat nad hranu pamětní desky. Pamětní deska Schlikové je  

dobře umístěná, s výklenkem na šlikovské části zámku oba historici souhlasí. 

 

Asistentka komise představila přítomným projekt Památníku partnerských měst. Původním otcem 

myšlenky je pan Werner Erhardt z Wunsiedelu – po Německu je jich instalováno kolem 300.  Původní 

místo bylo vytipováno vedle klášterního areálu, místostarosta města navrhoval zvážit jiné umístění.  

Jedná se o památník 3 stromů vysazených do trojúhelníku o straně 10 m, uprostřed je kamenný objekt 

s deskou nebo lavička. Každé partnerské město by si vybralo jeden strom. Komise souhlasí s realizací u 

gymnázia, 6 členů komise podpořilo 3 stromy, ne návrh jednoho stromu přátelství s městem Wunsiedel. 

Uprostřed  by měla být lavička.  

 

3. Diskuze – různé 

 

Asistentka komise informovala o účasti města Ostrov na projektu Po stopách šlechtických rodů – letos 

nese podtitul Habsburkové – domovem i v Českých zemích: .https://www.npu.cz/cs/pro-media/104864-

statni-zamky-zakupy-ploskovice-a-konopiste-jsou-hlavnimi-objekty-letosniho-rocniku-po-stopach-

slechtickych-rodu  Zahájení projektu proběhlo na Konopišti,  kde jednala kurátorka města Ostrov rovněž 

o zapůjčení sbírkových předmětů na výstavu Toskánští Habsburkové v Ostrově, která by měla být 

otevřena na Staré radnici koncem června. 

 

Předseda komise Ing. Tetur informoval, že DK Ostrov nakoupil z dotace (MAS) 200 židlí a stolů pro 

venkovní akce a 11 stánků. 

 

P. Kadlecová vznesla dotaz, proč Letohrádek nepatří městu, Mgr. Zeman –  nikdy městu nepatřil – je to 

p. o, Karlovarského kraje.  

 

P. Kadlecová – ples špatné ozvučení – nebylo slyšet mluvené slovo. Ing. Tetur – akce byla dobře 

ozvučená. 

 

4. Závěr 

 

Příští jednání KPK bude v pondělí 13.05.2024 od 16.00 hod. 

 

Jednání skončeno v 18:30 hodin. 

 
 

         Ing. Karel Tetur                                         

                     předseda komise 

 

 

https://www.npu.cz/cs/pro-media/104864-statni-zamky-zakupy-ploskovice-a-konopiste-jsou-hlavnimi-objekty-letosniho-rocniku-po-stopach-slechtickych-rodu
https://www.npu.cz/cs/pro-media/104864-statni-zamky-zakupy-ploskovice-a-konopiste-jsou-hlavnimi-objekty-letosniho-rocniku-po-stopach-slechtickych-rodu
https://www.npu.cz/cs/pro-media/104864-statni-zamky-zakupy-ploskovice-a-konopiste-jsou-hlavnimi-objekty-letosniho-rocniku-po-stopach-slechtickych-rodu
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Příloha č. 1  

Seznam přijatých a dosud platných usnesení Kulturní a propagační komise 

 

Usnesení č.  Znění usnesení  Poznámka 

Usn. č. 1/22 

 

Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM Ostrov pokračovat v rekonstrukci 

drobných památek a starých hrobů na 

městském hřbitově.  

 

 

Usn. č. 1/23 

 

Kulturní a propagační komise doporučuje 

Radě města Ostrov závazně prověřit 

geometrickým zaměřením, zda se staré 

městské hradby nacházejí na parcele č. 

117/1. 

 

 

Usn. č.  3/23 

 

Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM Ostrova navázat kontakt s vedením 

Konfederace politických vězňů za účelem 

pravidelného zpřístupnění památky.   

 

 

Usn. č. 4/23 

 

Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM Ostrova zajistit výřez náletových 

dřevin u rozhledny Moříčov a rovněž 

instalaci turistického značení. 

 

 

Usn. č. 5/23  

 

Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM Ostrova zajistit opravu hradeb na území 

města Ostrova. 

 

 

Usn. č. 15/23 Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM realizovat další kameny zmizelých 

(Getruda Hirsch, Richard Löwy s rodinou – 

celkem 5 ks) 

 

Usn. č. 17/23 Kulturní a propagační komise bere na 

vědomí předloženou koncepci a 

doporučuje její korekci a dokončení ve 

spolupráci s ostrovskými historiky. K 

tématu bude svolána pracovní schůzka.  

(expozice sv. Anna) 

 

Usn. č. 18/23 Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM uložit Domu kultury Ostrov p. o. 

konzultovat významné akce města Ostrova 

s vedením města, zejména co se týká 

termínu, programu a rozpočtu těchto akcí. 

Těmito akcemi se rozumí: Ples města 

Ostrova, Klášterní slavnosti, Den pro 
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Ostrov, Michaelská pouť, Festival Oty 

Hofmana a Rozsvícení vánočního stromu. 

Usn. č. 19/23 

 

Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM Ostrova opravit hroby v havarijním 

stavu (otevřený hrob) a vytipovat historicky 

cenné hroby k opravě a bezcenné hroby 

k novému pronájmu. 

 

Usn. č. 20/23 Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM zaměstnat externího projektového 

manažera na realizaci projektu expozice v 

kapli sv. Anny. 

 

Usn. č. 23/23 Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM uložit odboru městských investic a 

správy přípravu návrhu řešení opravy 

starých hrobů na městském hřbitově. 

 

Usn. č. 24/23 Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM realizaci rekonstrukce Loveckého 

zámečku, podání žádosti o dotaci a zároveň 

zařazení potřebné částky do rozpočtu roku 

2024. 

 

Usn. č 25/23 Kulturní a propagační komise doporučuje 

RM nákup významné ostrovské památky – 

erbu Julia Franze Sasko-Lauenburského v 

hodnotě 6700 € pro výstavní účely v kapli 

sv. Anny.  

 

Usn. č 1/24 Kulturní a propagační komise 

doporučuje RM Ostrova navýšit 

rozpočet na opravu městského hřbitova 

o částku 100 000 Kč z důvodu nutnosti 

opravy historických hrobů. 

 

Usn. č 2/24 Kulturní a propagační komise 

doporučuje RM Ostrova zavedení 

Obecně závazné vyhlášky o místním  

poplatku z pobytu s cílem navýšit příjmy 

města. 

 

Usn. č 4/24 Kulturní a propagační komise 

doporučuje RM realizovat nejnutnější 

konzervační práce k záchraně památky. 

S tímto návrhem přišel Mgr. Lubomír 

Zeman a odbor OKPCR připraví návrh 

na jednání RM 12. 3. 2024. 
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Usn. č. 5/24 Kulturní a propagační komise 

doporučuje RM uzavřít smlouvu 

s prodejcem historického erbu 

s prohlášením pravosti a možností 

vrácení při zjištění jiné skutečnosti. 

Bylo doporučeno významným 

pražským starožitníkem Pavlem 

Urbanem (Tel.: 603 871 364) 

 

 

 


